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Rada Miasta Włocławek 

Komisja Porządku Prawnego i Publicznego 

Protokół 1/2025 
1 Komisja Porządku Prawnego i Publicznego w dniu 16 stycznia 2025 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Włocławek ul. Zielony Rynek 11/13 w sali 302. 

Obrady rozpoczęto 16 stycznia 2025 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:43 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Igor Griszczuk 

2. Arkadiusz Piasecki 

3. Rafał Sobolewski nieobecny 

4. Daniel Tobjasz 

5. Katarzyna Zarębska 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Porządku Prawnego i Publicznego otworzył pierwsze 

posiedzenie IX kadencji komisji Rady Miasta Włocławek witając członków komisji oraz z

aproszonych gości  

 i pracowników Urzędu Miasta. Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący 

komisji Radny Arkadiusz Piasecki stwierdził quorum, na stan 5 radnych na Sali zgodnie 

z listą obecności jest 4 radnych, a zatem obrady komisji w dniu 16 stycznia 

br. są prawomocne. 

Lista obecności radnych podczas obrad stanowi załącznik do protokołu  

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem o dzisiejszych 

obradach Komisji, Radni otrzymali projekt porządku obrad. W związku z powyższym 

Przewodniczący zwrócił się do radnych  

z zapytaniem czy zgłaszają zmiany do porządku obrad. Nie zgłoszono zmian do 

porządku obrad. 
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2. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i Powiatu 

Włocławskiego za 2024 rok. 

Wprowadzenia do powyższego sprawozdania dokonał Pan Bogdan Mielniczek Dyrektor 

Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa informując członków komisji o 

zrealizowanej tematyce przez w/w Komisję na odbytych czterech spotkaniach w 2024 

roku, która realizuje swoje zadania zgodnie  

z ustawowymi zadaniami Prezydenta Miasta Włocławek i Starosty Włocławskiego na 

podstawie w ustawy  

o samorządzie powiatowym w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa.  

Otwarcie dyskusji: 

Radna Katarzyna Zarębska w odniesieniu do ostatniej awarii w zakładach „Anwill” 

zapytała o kwestię przekazywania komunikatów mieszkańcom, które pojawiły się z 

dużym opóźnieniem. W związku z czym radna zasugerowała aby sprawniej o takich 

zdarzeniach byli informowani mieszkańcy Włocławka.  

Odpowiadając na to pytanie Pan Bogdan Mielniczek poinformował, iż odbyło się 

spotkanie z rzecznikiem „Anwilu” w celu wypracowania formuły usprawniającej przepływ 

informacji i podania stosownego komunikatu do publicznej wiadomości.  

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący przeszedł do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i Powiatu 

Włocławskiego za 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Igor Griszczuk, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

3. Wolne wnioski i zapytania. 

 Nie zgłoszono wniosków ani zapytań.  
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4. Zakończenie obrad komisji. 

 Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Komisji Porządku Prawnego i 

Publicznego Pan Arkadiusz Piasecki zakończył obrady w dniu 16 stycznia br.  

Obradom Przewodniczył Arkadiusz Piasecki Przewodniczący Rada Miasta Włocławek 

Przygotowała: Joanna Bednarska 


